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El conseller de Turisme i Esports del Govern Balear, Carlos Delgado, va finaltzar ahir la seua
visita de dos dies a les illes d’Eivissa i Formentera. Durant la seua instància ha visitat, al costat
dels directors generals de Turisme, Ports i Aeroports i Esports, Jaime Martínez, Antonio
Deudero i Javier Morente, respectivament, el Consell de Fomentera, on han mantingut una
reunió amb el seu president, Jaume Ferrer i els consellers de Turisme i Esports, Alejandra
Ferrer i Sergio Jiménez, respectivament.

  

Entre els temes que han tractat, s’han establert les línies de treball per a la present legislatura i
el conseller balear ha recalcat el seu compromís que sigui Formentera, igual que la resta d’illes,
la que decideixi les seues accions promocionals i els mercats emissors en els quals estarà
present durant els propers anys. En aquest sentit, el conseller ha recordat que el Consell de
Formentera forma part del Consell d'Administració de l'Agència del Turisme Balear (ATB), fet
que els permetrà desenvolupar les seves iniciatives en l'àmbit turístic.

  

En la reunió mantinguda setmanes enrere entre la consellera de Turisme de Formentera i el
director general de Turisme i el gerent de la Agència de Turisme Balear, Formentera va ser
informada que per al corrent any no es signaria el conveni amb l’ATB, un conveni de 1008.000
euros, que es portava signant des de feia diversos anys per a la promoció turística de
Formentera.

  

A dia d’avui continuam sense tenir una informació concreta de quants diners disposam per
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acabar l’any de promoció o per cobrir les despeses ja realitzades, però després de la reunió
d’avui amb el conseller de Turisme i Esports, s’ha arribat a l’acord que es cobriran les despeses
d’assistència a les fires més importants fins a final d’any, com la World Travel Market de
Londres i la Rewe de Munic, però sense grans pretensions.  
  
Així mateix, des del Govern Balear s’ha concretat que la justificació de les despeses d’enguany,
s’enviaran a l’Agència de Turisme a mitjans de la setmana que ve i que amb aquesta
informació es comprovaran les formes de treball i l’austeritat emprada per Formentera pel que
fa a la promoció turística en els últims anys. Durant el mes d’octubre, Ferrer i Martínez
estudiaran els pressupostos per concretar la quantitat del conveni per al 2012. 

En general, els representants balears han mostrat predisposició a treballar conjuntament i a
col·laborar en la mesura del possible vista la situació econòmica de la Comunitat Autònoma.

  

Pel que fa als assumptes en matèria d’Esports i Mobilitat, s’han acordat qüestions com la
permanència del vaixell Eivissa-Formentera de les 21.30h i s’han compromès a estudiar la
situació de la connexió entre les Pitiüses a les 6 del matí.

  

Així mateix i pel que fa a infraestructures esportives com el poliesportiu de Formentera, tot i que
el Govern Balear no té les competències en el manteniment d’aquestes, estudiarà fórmules per
a la seua posada en funcionament, com per exemple la possibilitat d’ús de les instal·lacions per
part de les disciplines amb més mèrits a nivell balear com les arts marcials i el futbol sala, tal
com ha sol·licitat el president del Consell, Jaume Ferrer.

  

En acabar la presa de contacte amb el Consell de Formentera, Delgado ha mantingut una
trobada amb l’Associació Hotelera de Formentera, a qui ha traslladat el mateix compromís
adquirit amb el Consell en qüestions de promoció. A més els ha informat del treball que la
conselleria està realitzant en relació a la nova Llei general turística.
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